
          Benschop, 12-11-22 

Geachte Dhr. / Mvr., 

Aanleiding voor deze brief is de omtrente bekendmaking in wijzing in Gewaslijsten 7ew AP 

vanggewassen en winterteelten. 

Vanuit jarenlange succesvolle akkerbouw wil ik u er op wijzen dat de nieuwe 1 oktober regel niet 

gegrond is.  Met komst van deze regel kan de agrarische praktijk niet meer dezelfde kwaliteit voedsel 

leveren. Wist u al dat suikerbieten ook na 1 oktober nog significante hoeveelheden stikstof opnemen? 

Deze hoeveelheid is vergelijkbaar met een 25 kg vanggewas. 

Tevens zijn suikerbieten door de CDM aangeduid als een niet-uitspoelingsgevoelig gewas.  Met de 

bietenoogst wordt stikstof daadwerkelijk afgevoerd, terwijl bij een vanggewas de stikstof op het 

perceel blijft.  

Ook vanuit praktisch oogpunt is de 1 oktober regel niet haalbaar. Met de nieuwe regel zou de kwaliteit 

van voedsel aanzienlijk achteruitgaan. Het overgrote deel van de suikerbieten wordt na 1 oktober 

geoogst om de bieten nog te laten groeien. Met de 1 oktober regel zouden ook grote bewaarverliezen 

optreden omdat ze soms pas eind januari worden opgehaald en naar de fabriek gaan. 

Wij verzoeken u vriendelijk doch dringend om deze argumenten en daarmee uw besluit te 

heroverwegen met het oog op de toekomst van de akkerbouw en zo de kwaliteit van voedsel. 

Met vriendelijke groet, 

Een akkerbouwbedrijf uit Utrecht.


